
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 5. februar 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 263 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 263:  

”Vil ministeren sikre, at der skabes åbenhed omkring de kriterier, som Medicinrådet i 

Danske Regioners forslag til et prioriteringsinstitut skal anvende til at sige ja og nej til 

nye lægemidler?” 

 

Svar: 

Det er i alles interesse, at der er åbenhed omkring rammerne på lægemiddelområdet.  

Danske Regioners model er et udspil, der på en række områder ikke er beskrevet eller 

uddybet i alle hjørner, men jeg noterer mig foreløbigt, at Danske Regioners formand, 

Bent Hansen, har givet udtryk for, at vurderingen af lægemidler vil ske i en åben pro-

ces.   
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